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Särskilt Yttrande 

Budgetskrivelse 2024 tekniska nämnden – fastighets- och gatukontoret 037 

Vi behandlar idag ärendet om budgetskrivelse för tekniska nämnden. Budgeten innehåller 

välkomna satsningar på infrastruktur för kollektivtrafik, gång och cykel som är nödvändiga för 

Malmös utveckling.  

Vi hade dock gärna sett: 

En höjd ambition för en sammanhållen och välutvecklad infrastruktur för cykel. Genom att 

omvandla och använda befintlig infrastruktur för cykel, räcker resurserna längre och 

omställningen går snabbare. De tillfälliga lösningarna kan därefter byggas om till permanent 

infrastruktur efterhand som resurser finns. 

Vi vill se cykelbanor eller cykelkörfält längs med alla huvudstråk i Malmö. Det skall vara lätt 

att ställa bilen och välja ett annat transportslag. 

Vi vill se att Malmö tar initiativ till samarbete med kranskommunerna så att 

cykelinfrastrukturen mellan kommunerna blir sammanhållen och bra, så att fler kan välja att 

pendla till Malmö på cykel. 

Att staden byggs tätare och på höjden, så att vi kan spara på åkermarken. Malmö är en liten 

kommun till ytan och ingen mark får gå till spillo. Vi vill se fler parkeringshus och färre 

markparkeringar. Högre hus och en tätare stadsmiljö. 

Till sist vill vi se ett lekfullare Malmö, där innovativa lösningar tillåts, prövas och utvecklas. Vi 

vill till exempel se fler foodtrucks i områden som inte har restauranger och fler närbutiker i 

områden som har långt till närmaste livsmedelsaffär. 
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